
Z Á P I S

z veřejného  zasedání  zastupitelů obce  KOSOŘICE
konaného  dne  15.6.2005

Přítomni:  Josef Poslt, Václav Vávra, Jaroslav Kovář, Josef Koštejn, Jiří Hruška,
                 Ing.Tomáš Poslt
Omluven: Jan Bednář

Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny.

Jednání zahájil a řídil starosta obce Josef Poslt  a  konstatoval, že jednání zastupitelů je
usnášení  schopné.

Program:

1. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2. Kontrola minulého zápisu
3. Zpráva z provedeného auditu hospodaření OÚ Kosořice
4. Záměr prodeje pozemku č.p. 477/70 v obci Chudíř
5. Schválení přísedícího u Okresního soudu v Ml.Boleslavi pro období 2006-2010
6. Schválení rozpočtového výhledu na r. 2005-2009
7. Cyklotrasy přes obec – výhled – schválení
8. Mikroregion CHLUM – schválení rozpočtu
9. Schválení návrhu zadání územního plánu

    10.   Zpráva o činnosti OÚ Kosořice
    11.   Diskuse
    12.   Návrh usnesení
    13.   Závěr

Starosta nechal hlasovat o navrženém programu a tento byl schválen
Schváleno  6 hlasy

K bodu  1.
Návrhová komise: Ing.Poslt Tomáš, Vávra Václav
Ověřovatelé: Koštejn Josef, Hruška Jiří
Zapisovatelka: Kovaříková Jaroslava

Schváleno  6 hlasy

K bodu  2.
Provedena kontrola minulého zápisu ze dne 26.3.2005 – žádné úkoly nebyly uloženy.

K bodu  3.
Pan starosta seznámil se zprávou z provedeného auditu hospodaření za rok 2004, kterou
provedly pracovnice odboru kontroly středočeského krajského úřadu. Závěr kontroly – nebyly
zjištěny nedostatky.

Schváleno 6 hlasy



K bodu  4.
Na obecní úřad byla podána žádost p. Maštalířové a p. Košvance na prodej pozemku obce
Kosořice v katastru obce Chudíř. Podle zákona č. 128 Sb. o obcích § 39 musí obec záměr
prodat pozemek zveřejnit po dobu nejméně 15 dní na úřední desce obecního úřadu. Obec
získala pozemek u bývalého těžiště písku. V katastru obce Kosořice se žádné pozemky (mimo
pozemků již promítnutých do územního plánu – zástavba sadu) prodávat nebudou. Pan
starosta dal hlasovat o tom, aby obec pozemek v katastru obce Chudíř č.p. 477/70 o rozloze
447 m2  prodala za minimální cenu  Kč  70,-- za m2

Schváleno 6 hlasy

Vyhláška o prodeji bude vyvěšena po dobu 15 dní s termínem zájmu do  15.7.2005. Případný
zájemce bude vybrán losováním.

K bodu  5.
Okresní soud v Mladé Boleslavi požádal o zajištění volby přísedícího na další volební období
let 2006-2010 o spolupráci delegáta z našeho úřadu p. Moce Josefa, Kosořice 105.

Schváleno 6 hlasy

K bodu  6.
Ing. Tomáš Poslt seznámil s výhledem čerpání rozpočtu na r. 2005-2009
Samostatná příloha zápisu.

Schváleno 6 hlasy

K bodu  7.
Místostarosta p.Vávra seznámil přítomné s materiálem Ministerstva pro místní rozvoj a
Magistrátu města Mladá Boleslav týkajícího se projektu Cyklotrasy  přes obec Kosořice. Naše
obec se nachází na křižovatce a podle uzavřené smlouvy o partnerství bude na zbudování
informační tabule poskytnuta dotace ve výši 85%. Financování celého projektu provede
Statutární město Mladá Boleslav až do závěrečného vyúčtování a následně bude rozúčtováno
na jednotlivé partnery. Informační tabule bude postavena na místě stávající čekárny.

Schváleno 6 hlasy

K bodu  8.
Starosta obce předložil ke schválení Návrh závěrečného účtu – zprávu o hospodaření
k 31.12.2004   Mikroregion CHLUM – vyvěšeno na vývěsce

Schváleno 6 hlasy

K bodu  9.
Místostarosta p.Vávra předložil „Návrh zadání územně plánovací dokumentace“ k územnímu
plánu obce. Tento návrh je shodný s urbanistickou studií. Bylo zpracováno vyhodnocení
stanovisek dotčených orgánů státní správy k návrhu zadání a žádosti a připomínky občanů.
Musí se provést celé schvalovací řízení a požádat o vyjádření Krajský úřad, který dá
k projektu souhlas.

Schváleno 6 hlasy

Pokud bude mít někdo z občanů ještě požadavek do územního plánu zapracovat, musí tak
učinit do  15.7.2005.



K bodu  10.
Zprávu o činnosti OÚ v Kosořicích podal starosta p.Poslt
- OÚ dal zpracovat projekt k obecní kanalizaci – v obci je pouze kanalizace dešťová – zadání
bylo dáno 2 firmám a po vyhodnocení nákladovosti bude vybrána jedna firma k provedení –
kanalizace se nebude dělat ihned, ale z důvodu zapracování do územního plánu je nutné mít
připravenu dokumentaci
- v nejbližší době bude provedena oprava fasády místní vodárny na kterou obec dostane dotaci
- do konce roku bude provedeno přemístění čekáren – na tuto akci dostane obec po splnění
všech podmínek  také dotaci
- bude provedena oprava „Kapličky“ – zadní strana stavby je prasklá – musí být prověřeno
statikem – stavební povolení

K bodu  11.
Diskuse:
Kunová Marcela – obsazení prodejny
Vávra Václav – v Boleslavském deníku byly podány inzeráty – bylo vedeno jednání se

zástupci SD Jednota Nymburk, které zajistí personální obsazení. Byl i jeden
zájemce z občanů obce, ale z důvodu neuvolnění ze stávajícího zaměstnání
obsadí Jednota prodejnu jiným pracovníkem. Po požadovaných úpravách bude
prodejna otevřena. Pravděpodobný termín dne 1.7.2005

Sabolová Marcela – dne 26.6.2005 se uskuteční „Dětský den“ na místním fotbalovém hřišti
Poslt Josef – poděkoval občanům za bezproblémový průběh pálení „čarodějnic“

K bodu  12.
Návrh na usnesení předložil ing.Poslt

Schváleno 6 hlasy

K bodu  13.
Pan starosta poděkoval za účast a termín dalšího zasedání bude opět oznámeno na úřední
desce i pozvánkou občanům.

Zasedání ukončeno  v 18,30 hod.

Ověřovatelé zápisu: Koštejn Josef ……………………………...
Hruška Jiří …………………………………

Zapsala: Kovaříková Jaroslava……..……………….

Josef  P o s l t Václav  V á v r a
starosta obce místostarosta


